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Vragen van het lid De Lange (VVD) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over falende hartapparatuur bij de ambulancedienst 
Gelderland-Zuid (ingezonden 17 april 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «falende hartapparatuur ambulance-
dienst Gelderland-Zuid»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de apparatuur in ambulances in geen geval van 
onbetrouwbare kwaliteit mag zijn? 

Vraag 3
Kunt u aangeven hoeveel incidenten er hebben plaatsgevonden bij de 
ambulancedienst Gelderland-Zuid? 

Vraag 4
Hoe kijkt u aan tegen de uitspraak van de directeur van de Veiligheidsregio 
Gelderland-Zuid: 
«Er zijn problemen die gewoon niet te voorkomen zijn, zoals een bloeddruk-
meting die niet nauwkeurig op te meten is, zolang de ambulance rijdt. 
Mensen moeten ook aan het apparaat wennen.»? 

Vraag 5
Kan hieruit worden geconcludeerd dat naast problemen met de hartappara-
tuur er nog andere technische- of vaardigheidsproblemen spelen? 

Vraag 6
Kunt u aangeven of ook bij andere ambulancediensten soortgelijke incidenten 
hebben plaatsgevonden? 

Vraag 7
Kunt u aangeven op welke termijn de ambulancedienst(en) verwachten deze 
problemen te hebben opgelost?

1 Falende hartapparatuur ambulancedienst Gelderland-Zuid (Omroep Gelderland); http://
www.omroepgelderland.nl/web/nieuws/gelders-nieuws/2089320/falende-hartapparatuur-
ambulancedienst-gelderlandzuid.htm
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